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Írásbeli kérdés

„Legyen Ön is milliárdos!" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Medgyessy Péter Miniszterelnök Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Még mielőtt bárki azt gondolná, hogy én a reklám béli Frici bácsi-ként azt javasolnám, hogy
higgyenek önök is a szerencséjükben és próbálkozzanak a lottóval, engedjék meg, hogy egy
másik, e ház előtt már ismerős recept szerint lezajló re-privatizációs, és privatizációs játékra
hívjam fel figyelmüket .
A Bábolnai Rt. körül furcsa de ismerős recept alapján zajlik a privatizációs huzavona. Az
1990-töl a gyakorlatilag közpénzt elnyelő szervezetként működő Rt ., egy másik, szintén a
csőd szélére jutott Hajdú-Bét Rt megvásárlásával kacérkodik .
A dolog pikantériája hogy merő véletlenül a Hajdú-Bét tulajdonosa az a Vallís befektetői
társaság melyet szoros kapcsolatok fűznek az MSZP-hez .
A csődhelyzetet egyes lapértesülések szerint, a Hajdú-Bét hazai piacon is inkorrektnek
nevezhető üzlet politikája okozta . A szakmai felelőtlenségből okozott bevételkiesést, egy
ideig a tulajdonosi kör egyéb bevételeiből finanszírozta, majd ezt megunva magára hagyták a
baromfi-feldolgozó céget, melynek vezetése banki kölcsönökkel, toldozta-foltozta a hiányt .
Idén szeptemberben a finanszírozást biztosító bank leállította a további hitelek folyósítását .
Hogy a csődből kilábaljanak hogy-hogy nem felmerült a Bábolna Rt által megvalósítható, az
adófizetők pénzéből végre hajtott államosítás ötlete .
Ha ez megvalósul itt az újabb példa, arra hogy hogyan lehet valaki, aki üzletileg sikertelen,
közpénzből milliárdos .
A kapcsolati rendszereket ismerve nem lehet kétségünk a Hajdú-Bét-tel közpénzből kibővített
Bábolna-Rt baromfi üzleti ágazatának privatizációs pályázatán a jelenlegi tulajdonosi kör is
igen bíztató reményekkel indulhat .
Gyakorlatilag ez azt jelenti, hogy a céget csődbe juttató tulajdonosi kört, az állam, vásárlás
útján szabadítaná meg adósságától, és látná el annyi pénzel, amely a majdani vételár fedezete
is lehet .



Tisztelt Miniszterelnök úr!

Az önök kormány programjának egyik meghatározó kampányeleme volt a döntés előkészítést
megelőző szakmai egyeztetés ígérete. Ezért tisztelettel kérdem milyen álláspontot alakított ki
a fenti ügyben a baromfi feldolgozóipart képviselő Baromfi Termék Tanács .
Tisztelettel várom válaszát, készült-e olyan döntést előkészítő anyag, amely a fenti
közpénzből megvalósítandó államosítást javasolja? Amennyiben készült mi erről az Ön, és az
ön által vezetett Kormány álláspontja?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . december 18 .
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